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К вопросу возможности применения правил статьи 16.1 Гражданского кодекса РФ для защиты деловой репутации
В статье исследуется вопрос возможности применения ст. 16.1 ГК РФ для защиты деловой репутации. Исследуется правовая 

природа деловой репутации, которая соотносится с гражданскими правами, защищаемыми ст. 16.1 ГК РФ. Дается оценка имуще-

ственному характеру деловой репутации и потенциальной возможности компенсации ущерба, причиненного деловой репутации 

властными субъектами в ходе реализации правомерной деятельности.
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On the Issue of Applicability of Rules of Article 16.1 of the Civil Code of the Russian Federation for Protection of Goodwill
The article explores the possibility of applying Art. 16.1 Civil Code to protect business reputation. The legal nature of business reputation 

is being studied, which is correlated with the civil rights protected by Article 16.1 of the Civil Code of the Russian Federation. An assessment 

is made of the property nature of goodwill and the potential for compensation for damage caused to business reputation by powerful
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